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Otwarcie targowiska „Mój Rynek” w Glinojecku

Gminne Targowisko
 już otwarte 

dla mieszkańców 
str. 1, 6-7

Z obrad 
radnych miejskich 

str. 2

Z wizytą 
w Dworze w Sulerzyżu 

str. 3

Woda w gminie Glinojeck 
nadaje się do picia 

str. 4

Rajd rodzinny ścieżkami 
Mazowsza 

str. 8

Narodowe Czytanie 
w Dreglinie 

str. 9

Wydarzenia kulturalne 
w mieście i gminie 

str. 11,12

Uroczystość, podczas 
której dokonano otwarcia 
wybudowanego targowiska 
„Mój Rynek w Glinojecku” 
odbyła się 15 września br.
Wzięło w niej udziału 
wielu gości, ale także 
mieszkańców miasta 
i gminy. 
Inwestycja kosztowała 
prawie 2 mln zł. 

Więcej str. 6-7

Uroczystego otwarcia 
targowiska dokonali: 
marszałek Województwa 
Mazowieckiego Adam Struzik 
oraz burmistrz Miasta i Gminy 
Glinojeck Łukasz Kapczyński 

1 października 2021 r., Państwowy 
Powiatowy Inspektor Sanitarny w Cie-
chanowie wydał komunikat o jakości 
wody z ujęcia Zalesie. Tym razem ja-
kość wody okazała się bardzo dobra. 
Oznacza to zakończenie problemów 
z wodą w gminie i ponowne przepięcie 
instalacji do ujęcia wody w Zalesiu.

K o n i e c K o n i e c 
problemów z wodą problemów z wodą 
w gminie Glinojeckw gminie Glinojeck

1 listopada obchodzimy dzień Wszyst-
kich Świętych. W doktrynie Kościoła kato-
lickiego ten dzień jest wyrazem wiary w ob-
cowanie świętych i powszechne powołanie 
do świętości. Dzień Zaduszny, obchodzony 
2 listopada, jest dniem modlitw za wszystkich 
zmarłych – zwłaszcza za dusze odbywające 
w czyśćcu pokutę. Tego dnia Kościół modli 
się w intencji ich zbawienia. Tradycja obcho-
dów Dnia Zadusznego, zwanego też w Pol-
sce Zaduszkami, sięga czasów biblijnych. 
Odwiedzając w tych dniach groby naszych 
Bliskich, pamiętajmy o tych, co odeszli.

1 ń

 Wspominamy Wspominamy      tych, co odeszli
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Z niecodzienną wizytą do Urzędu Miasta i Gminy w Glinojecku, 
18 października br. przybyli uczniowie ze Szkoły Podstawowej im. Marii 
Konopnickiej w Glinojecku. Uczniowie klasy 2 wraz z opiekunem grupy 
Panią Bożeną Więckowską odwiedzili Urząd, aby zobaczyć jak funkcjo-
nuje glinojecki samorząd. 

Była to okazja do bliższego poznania pracy i funkcji burmistrza. 
Goście mieli okazję dowiedzieć się, czym jest gmina, jakie są jej zadania 

oraz czym zajmuje się Rada Miej-
ska. Ze strony dzieci padło 

wiele interesujących pytań 
i konkretnych wniosków. 

– To była prawdziwa 
lekcja demokracji 
obywatelskiej, tak 
dla dzieci jak i dla 
nas – powiedział 
po spotkaniu wło-
darz Łukasz Kap-
czyński. 

Red.

Dzieci z SP w Gli-
nojecku od najmłod-

szych lat poznają pra-
cę samorządu

Dyżur Dziennikarski
W każdy poniedziałek, w godzinach 9.00-15.00, Barbara Tokarska-Wójciak – redaktor naczelna „Wieści Glinojecka”

zaprasza na dyżur dziennikarski, który odbywa się w Urzędzie Miasta i Gminy w Glinojecku. 

O G Ł O S Z E N I A
Burmistrz Miasta i Gminy Glinojeck 

Łukasz Kapczyński 
przyjmuje interesantów w sprawach skarg i wniosków
w każdy wtorek i piątek w godzinach od 8.00 do 11.00

Przewodniczący Rady Miejskiej 
Grzegorz Sikorski 

przyjmuje interesantów w poniedziałki od 14.00 do 16.00
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej: 

Stanisław Zubelewicz
przyjmuje interesantów w środy od 9.00 do 11.00

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej: 
Andrzej Gontarski

przyjmuje interesantów we wtorki od 14.30 do 16.00
Zgłoszenia mieszkańców na dowóz na szczepienia 

przeciw Covid19: 696 702 113
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Obradowali radni Rady Miejskiej w Glinojecku Obradowali radni Rady Miejskiej w Glinojecku 
XXX sesja Rady odbyła się 7 października  2021 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy 
Glinojeck. Uczestniczyło w niej 14 radnych. Obrady były transmitowane w Internecie i zostały zapisane pod 
linkiem:  https://youtu.be/keT3fmt1VAM

Obrady prowadził przewodniczący Rady Grzegorz Sikorski. Radni 
Przyjęli następujące uchwały: 

Uchwała nr XXX/198/2021 w sprawie dokonania zmiany Wielolet-
niej Prognozy Finansowej Gminy Glinojeck.

Uchwała nr XXX/199/2021 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 
Gminy Glinojeck na rok 2021.

Uchwała nr XXX/200/2021 w sprawie emisji obligacji.
Uchwała nr XXX/201/2021 w sprawie wprowadzenia zmian 

w Uchwale Nr XXVIII/286/2014 Rady Miejskiej w Glinojecku z dnia 
31 lipca 2014 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych.

Uchwała nr XXX/202/2021 w sprawie wprowadzenia zmian 
w Uchwale Nr VII/57/2015 Rady Miejskiej w Glinojecku z dnia 
21 października 2015 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych.

Uchwała nr XXX/203/2021 w sprawie wyboru członków do Rady 
Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Glinojecku.

Uchwała nr XXX/204/2021 w sprawie zatwierdzenia Regulami-
nu Pracy Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Glinojecku.

Uchwała nr XXX/205/2021 zmieniająca uchwałę nr XIX/129/2020 
Rady Miejskiej w Glinojecku z dnia 9 lipca 2020 roku w sprawie 
uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ście-
ków dla obszaru Miasta i Gminy Glinojeck.

Uchwała nr XXX/206/2021 w sprawie uchwalenia Regulaminu 
Targowiska „Mój Rynek” w Glinojecku.

Uchwała nr XXX/207/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wydzier-
żawienie nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie 29-Kondra-
jec Pański, Glinojeck- gmina, na rzecz dotychczasowego dzierżaw-
cy tej nieruchomości.

Uchwała nr XXX/208/2021 w sprawie przyjęcia „Programu opie-
ki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Miasta i Gminy Glinojeck” w 2021 roku.

Red.

 Z wizytą  Z wizytą 
u Pana Burmistrzau Pana Burmistrza
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Barbara Tokarska-Wójciak: Kiedy po raz 
pierwszy zobaczył Pan to miejsce i zdecydo-
wał o osiedleniu się tutaj? 

Wojciech Rudnicki: To było ponad 30 lat 
 lat temu. Zwiedzaliśmy z synem Mazowsze, 
szukając takiego miejsca, tego, to co jesz-
cze zostało z zabytków. Zajechaliśmy do Su-
lerzyża. Zobaczyliśmy opuszczony dworek, 
z nadpalonym dachem. Budynek był niewielki 
i uznaliśmy, że łatwiej go będzie odbudować. 
O naszym wyborze zdecydowali też miejscowi 
ludzie, których tutaj spotkaliśmy: Pan Trzęśle-
wicz, Pan Podlecki, Sołtys, Kościelny Kwiat-
kowski. Mili, uczynni mieszkańcy, o dużej wie-
dzy, która przydała się później przy remoncie, 
np. remoncie belek. Od początku wiedziałem, 
że dobrze trafi łem.

W jakim stanie był Dwór? Co z histo-
rycznych elementów udało się zachować?

Budynek był w żałosnym stanie. Były frag-
menty drzwi, okien, nieco desek, szalunku, 
niektóre deski sufi tów. Zachowała się jednak 
struktura budynku, piękne modrzewiowe bale, 
trochę zjedzone na końcach przez drewnoja-
dy. Trzeba było wziąć się do pracy i zrobić pra-
wie wszystko. Większość prac remontowych 
wykonywałem sposobem domowym. Każda 
deska jest własnej produkcji. Spotkał mnie 
nawet komplement. Kiedy przybijaliśmy deski 
do sufi tu i ktoś z miejscowych nas odwiedził, 
był zdziwiony, że przybijamy stare deski. A to 
były nowe elementy, dobrze przygotowane do 
wykończenia starego wnętrza. Pragnę podkre-
ślić, że miałem dużą pomoc ze strony urzędu 
konserwatorskiego zabytków.

Jakie skarby odnalazł Pan w Dworze?
Muszę Panią rozczarować. Niestety, nie 

było żadnych skarbów, ani też niczego war-
tościowego. Dwór był ubogi, nie było mebli. 
Znalazłem ich trochę u mieszkańców, ale nie 
odkupowałem ich. Tak naprawdę, obecne 
meble pochodzą z mojego warszawskiego 
mieszkania i przez wiele lat je uzupełniałem. 
Jedyną pamiątką po właścicielach, jest por-
tretowa podobizna dziedzica Kanigowskiego, 
którą pozyskałem z poznańskiego mieszkania, 
od rodziny ostatniego właściciela, która z kolei 
odwiedziła mnie po odnowieniu Dworu. Oka-
zało się, że mają portret i został mi przekaza-
ny. Po renowacji wisi w jadalni.

Czy w otoczeniu Dworu wykopują się 
stare rzeczy?

Tak. Podczas prac grabienia gleby wyko-
pują się skorupy ceramiczne. To wskazuje na 
osadnictwo, może nawet średniowieczne. Nie-
daleko Dworu jest kawałek ziemi, na którym 
nie chciało nic rosnąć. To może wskazywać, 
że mógł tam znajdować się inny wcześniejszy 
dwór, który został rozebrany, a nowy postawio-
no na obecnym miejscu. To miejsce obsadzi-
łem iglakami.

Czy zachwyciła Pana historia Sule-
rzyża?

Pierwszą opowieścią, jaką mnie uraczono, 
gdy się tutaj pojawiłem była ta o zabójstwie 
dziedzica Kanigowskiego. Uprzedzano mnie 
nawet, że może przyjść do mnie jego duch. 
Nic takiego nie miało miejsca. Opowieść usły-
szałem od pani, która była tutaj pokojówką 
i była w dworze podczas zabójstwa. Zdążyła 
się ukryć w momencie napadu. A było to tak. 
Dwóch mężczyzn zastrzeliło Pana Kanigow-
skiego. Oddano 2 strzały. Potem ci mężczyźni 

weszli do domu i chodzili po nim. Nie był to 
najprawdopodobniej napad rabunkowy, gdyż 
nie zginęły pieniądze. A był to dzień, kiedy 
Kanigowski siedział przy biurku i szykował 
wypłatę dla robotników i na kupno konia. Nic 
nie zabrano. O zabójstwo podejrzewano żonę, 
ale ta teoria się nie sprawdziła.

Mówi się, że miejscowi wiedzą najle-
piej…

Nie sądzę, żeby to żona zabiła męża. 
Jaka była rodzina Kanigowskich? Czy 

byli przyjaźnie nastawieni do ludzi?
Właścicielka pobliskiego Młocka w swoich 

pamiętnikach opisuje aspekty życia dworskie-
go. Wbrew pozorom było to prozaiczne ży-
cie. Mieli wiele spraw, trosk, wiązanie końca 
z końcem. Dopiero po I wojnie światowej, dzię-
ki kolejnemu rządcy, majątek zaczął nieźle 
prosperować. Sam Kanigowski nie czuł się 
najlepiej w roli prowadzącego duży majątek.

– To wróćmy do współczesności. Wiele 
lat temu na terenie Dworu znajdowały się 
militaria. Dlaczego zniknęły?

To była inicjatywa mojego najstarszego 
syna, który kolekcjonował broń i pojazdy woj-
skowe z dwudziestolecia międzywojennego. 
Zgromadził ich dosyć dużo i były to unikalne 
egzemplarze. Były remontowane, niektóre 
udało się nawet uruchomić. Cała kolekcja trafi -
ła do Muzeum Wojska Polskiego i obecnie tam 
można je oglądać. 

Jaki jest układ Dworu i jakie funkcje 
spełnia?

Meble są z mojego mieszkania i trafi ły tu-
taj, kiedy zrezygnowałem z warszawskiego 
mieszkania. Dwór nie jest taki wielki. Jest sień, 
duża jadalnia, trzy pokoje, w tym jeden mały 
na strychu. Budynek trzeba ogrzać, posprzą-
tać, utrzymać w należytym porządku. Jest 
kominek, ale całość jest ogrzewana piecem 
na ekogroszek i grzejnikami. Musiałem tak 
wykonać remont, aby nie zaburzyć charakteru 
zabytku. Nawet antena telewizyjna stoi dalej 
od budynku, żeby go nie szpecić. W czasie 
pandemii Dwór bardzo się sprawdził. Jest tutaj 
bezpiecznie i miło. Sam wykonuję większość 
prac. A tych nie brakuje. Trzeba napalić w pie-
cu, załatać dziurę w dachu. Każda sprawa wy-
maga większej inicjatywy.

Co Pan czuje, kiedy siada wieczorem 
w fotelu?

Siadam, kiedy już zrobię wszystko w da-
nym dniu. Odpoczywam, myślę, ale niepo-
koję się jednocześnie, co jeszcze mam do zro-
bienia. 

Jaką rolę ogrywał staw przed Dworem?
Chodziło o osuszenie tego miejsca. Jest 

to teren posadowiony na nieprzepuszczanej 
glinie. Wykopanie stawu ściągało wodę, Dwór 
stoi nieco wyżej. W stawie są ryby – karaski. 
Przylatuje tutaj czapla, przychodzą lisy, wie-
wiórki, jest bardzo dużo zaskrońców, dzikie 
kaczki nocują na stawie. Mam towarzystwo.

A drzewa? Czy zachowały się stare ga-
tunki?

Tak, są stare drzewa. Kasztanowiec o ma-
ło się nie przewrócił, gdyż był już pusty 
w środku. Ale przyciąłem niebezpieczne kona-
ry i kasztanowiec pięknie się odrodził. Nie ma 
tutaj starych drzew owocowych, jedynie anto-
nówka owocuje, nazwy gatunku innej jabłonki 
nawet nie znam. W tym roku było mało jabłek, 
a na jednym z drzewek były tylko dwa jabłka...
śmiech... 

Czy ma Pan dobry kontakt z mieszkań-
cami?

Nie mam problemów z kontaktami z miesz-
kańcami Sulerzyża. Czasem korzystam z ich 
pomocy. Ścięcie trawy na całym obszarze wy-
maga pomocy miejscowych. Mieszkańcy są 
dla mnie mili i uprzejmi. 

Czy czuje się Pan mecenasem kultury? 
W końcu uratował Pan zabytek. 

Mecenas, to za duże słowo. Ale cieszę 
się, że udało mi się ocalić ten zabytek, bo jest 
pięknym obiektem. Nikt by się nie powstydzil 
posiadania takiego dworku, patrząc na inne 
zabytki tego typu na Mazowszu i w Polsce. 
Gdybyśmy z synami nie podjęli się tego dzieła, 
to nic by z budynku już nie zostało. Zmienia się 
świadomość w młodym pokoleniu, co do za-
bytków i tyko już nieliczne udaje się ratować.

Prowadzi Pan spokojne, sielskie życie, 
a jednak doszło do włamania do Dworu 
i został Pan okradziony. 

Tak, to prawda. Złodzieje zabrali cenne 
obrazy. Do tej pory nie udało mi się odzyskać 
portretu Batorego i, znakomitego Jerzego 
Ossolińskiego oraz innych mniej reprezen-
tacyjnych. Liczę na to, że może kiedyś ktoś 
wpadnie na ich trop i wrócą do mnie. Taki ob-
raz nie może być w szufl adzie, może kiedyś 
trafi  na sprzedaż i wtedy jest szansa na jego 
odzyskanie. Jestem optymistą w tym wzglę-
dzie.

A Rodzina często Pana odwiedza i jak 
czują się w tym urokliwym miejscu?

Z biegiem lat obserwuję postęp w zaan-
gażowaniu się w prace przy Dworze. Kiedyś 
trzeba było zachęcać, a teraz syn czy wnuk 
przyjeżdżają i mają własne inicjatywy. To mnie 
bardzo cieszy. Czasem jest tak, że to Dwór ma 
nas, a nie my Dwór. 

Jak spędza Pan jesienny dzień?
Teraz jest pora prac ogrodowych, usuwa-

nia tego, co urosło i uschło. Przekopuję grząd-
ki, pielęgnuję rośliny, przesadzam. Jest to 
zajęcie niekończące się. A potem zimą siedzę 
i czekam na wiosnę. 

Dziękuję za rozmowę

Wojciech Rudnicki przed Dworem 
w Sulerzyżu

Dwór w Sulerzyżu kryje wiele tajemnic Dwór w Sulerzyżu kryje wiele tajemnic 
Z Wojciechem Rudnickim właścicielem zabytkowego Dworu w Sulerzyżu 
w gminie Glinojeck rozmawia Barbara Tokarska-Wójciak 
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– Chciałem podziękować Panu prezesowi za 
wieloletnią pracę, inwestycje, za wyjście tej spółki 
z zapaści, za to, że potrafi ł zarządzać kryzysem. 
Pan prezes złożył wniosek, aby przejść na eme-
ryturę. Myślę, że ta sytuacja była trudna dla Pana 
prezesa. Podkreślę, że Pan Andrzej Franczak od-
szedł na emeryturę, gdy sytuacja z wodą została 
naprawiona. Nikt, kto nie miał takiego problemu, 
doświadczył hejtu, nie zrozumie, jak trudna jest 
odpowiedzialność za takie działania. Dziekuję 
za lata pracy – powiedział „Wieściom Glinojec-
ka” Łukasz Kapczyński burmistrz Miasta i Gminy 
Glinojeck. 

Koniec problemów z wodą w Gminie GlinojeckKoniec problemów z wodą w Gminie Glinojeck
1 października 2021 r., Państwowy Powiatowy 
Inspektor Sanitarny w Ciechanowie wydał komu-
nikat o jakości wody z ujęcia Zalesie. Tym razem 
jakość wody okazała się bardzo dobra. Oznacza 
to zakończenie probelmów z wodą w gminie 
i ponowne przepięcie instalacji do ujęcia na tere-
nie gminy. 

Decyzja została wydana na podstawie badań próbek wody po-
branych 28 września br. Jakość wody speniła obowiązujące wyma-
gania. Wodociąg zaopatruje w wodę 7 700 mieszkańców miasta Gli-
nojeck oraz kilkunastu miejscowości gminy. 

Łukasz Kapczyński Na ten moment mamy pozytywną 
decyzję PPIS. Woda z Zalesia jest przydatna do spożycia. Ko-
munikat pojawił się 1 października. Probemy w wodą trwały 
bardzo długo. Był to pierwszy i największy kryzys związany 
z funkcjonowaniem ujęcia wody w Zalesiu. My staramy się 
funkcjonować tak, aby dostarczać mieszkańcom jak najlep-
sze dobra, które są dla nich ważne. Długi proces naprawy 
wynikał często z procedur. Próby są robione co jakiś czas, 
są obowiązkowe kontrole wewnętrzne, a wyniki są znane po 
jakimś czasie. Naprawa tej sytuacji, jaka nas spotkała nie 
była łatwa. Uważam, że lepiej jest zapobiegać, niż naprawiać. 
Wydaje nam się, że wiemy, co było przyczyną pojawienia się 
bakterii. Zbiegło się w czasie wiele przyczyn i sytuacji, które 
mogły mieć wpływ na pogorszenie się jakości wody. To nie 
była jedna przyczyna. W tamtym okresie występowały awa-
rie prądu, które mogły mieć wpływ na prace pomp, tworzyły 
się zastoje wody na końcówkach sieci i mogły się rozwijać 
bakterie, gdyż nie chodziły pompy. Takie rzeczy się zdrza-
ją. Zakład Gospodarki Komunalnej nie przespał sytuacji. 
Widząc, co jest skutkiem takiej awarii dołożymy większych 
starań, aby takie sytuacje nie miały miejsca.

Zmiana na stanowisku Zmiana na stanowisku 
Prezesa ZGK Sp. z o.o. w GlinojeckuPrezesa ZGK Sp. z o.o. w Glinojecku

Komunikat Sanepidu o dobrej wodzie, zbiegł się z decyzją Andrzeja Franczaka dotychczasowego pre-
zesa Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Glinojecku o przejściu na emeryturę. A. Franczak 
pracował na tym stanowisku kilkanaście lat.

– Dziękuję wszystkim za wieloletnią współpracę. Rozstaję się 
w dobrej atmosferze, zarówno z władzami samorządowymi, jak i pra-
cownikami. Zakład Gospodarki Komunalnej zostawiam w dobrej kon-
dycji zarówno fi nansowej, jak i technicznej. 

Życzę wszystkim, a w szczególności nowemu prezesowi ZGK wie-
lu sukcesów zawodowych i osobistych – powiedział „Wieściom Gli-
nojecka” Andrzej Franczak – ustępujący prezes Zakładu Gospodarki 
Komunalnej w Glinojecku.

Obowiązki prezesa w Zakładzie Gospodarki Komunalnej przejmie 
obecnie Emil Szwejkowski, dotychczas związany m.in. z ciechanow-
skim Zakładem Wodociągów i Kanalizacji. 
Emil Szwejkowski posiada 10-letnie doświadczenie zawodowe. 
Ostatnie 7 lat pracy zawodowej związał z Zakładem Wodociągów 
i Kanalizacji w Ciechanowie Sp. z o.o. na stanowiskach: specjalista 
ds. automatyki w dziale oczyszczalni ścieków, główny spec. ds. au-
tomatyki, p.o. gł. spec. ds. energetyki oraz z-ca kierownika działu 
produkcji wody. Posiada 2-letnie doświadczenie w kierowaniu ze-
społem.

Barbara Tokarska-Wójciak
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Kobiety Gospodarne i Wyjątkowe!!!Kobiety Gospodarne i Wyjątkowe!!!  
Każda z nas jest wyjątkowa i posiada w sobie jeszcze nie odkryte umiejętności, które staramy się jak najbar-
dziej wykorzystać w naszej działalności – tak mówią o sobie Panie z Koła Gospodyń Wiejskich w Zygmuntowie 
w Gminie Glinojeck. Organizują akcje charytatywne, pikniki, inicjują życie społeczne w swojej miejscowości, 
uczestniczą w imprezach lokalnych i regionalnych, spływach kajakowych. 
Koło działa od kwietnia 2019 roku. Sam po-
mysł narodził się podczas pikniku rodzinnego 
w 2017 roku. Impulsem do poprowadzenia ofi -
cjalnej działalności były m.in. środki fi nansowe 
z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rol-
nictwa na zakładanie kół gospodyń. Pod koniec 
sierpnia 2021 r., Zarząd Koła podpisał w Prza-
snyszu umowę na realizację zadania publiczne-
go pod tytułem: „Działalność wspomagająca roz-
wój wspólnot i społeczności lokalnych”: Wspie-
ranie rozwoju gospodyń aktywnych społecznie. 
Kwota dofi nansowania wyniosła 5 tys. zł. Za te 
środki zakupione zostało doposażenie do dzia-
łalności: sokowirówka, lodówka turystyczna i go-
frownica, samowar i kociołek żeliwny.

Warto dodać, że Sejmik Województwa 
Mazowieckiego wsparł aż 71 kół gospodyń 
z regionu ciechanowskiego i powiatu prza-
snyskiego. – Warto być aktywnym i chętnym 
do działania na rzecz swojej lokalnej społecz-
ności – tymi słowami władze samorządowe 
województwa mazowieckiego zachęcają do 
działania KGW. 

Początek października, który obfi tował w 
piękną słoneczną pogodę był okazją do zorga-
nizowania Święta buraka i ziemniaka. Dla ca-
łej społeczności Zygmuntowa był to wyjątkowy 
dzień – piękna pogoda, fantastyczna atmosfe-
ra, pyszne jedzenie i mile spędzone chwile ra-

zem. Tego typu jesienne spotkania już na stałe 
wpisały się w funkcjonowanie Koła. 

Na powitanie jesieni, na boisku, które jest 
centralnym punktem miejscowości pojawiła 
się Zygmuntowska kobieta-jesień. Jak mówią 

Panie z KGW Zygmuntowo, jest ona na miarę 
XXI wieku: piękna, pełna szyku, a do tego pra-
wie w całości wykonana z materiałów biode-
gradowalnych. – Z taką niewiastą u boku żad-
na jesienna szaruga nam niestraszna – żartują 
autorki kompozycji.

Trzeba podkreślić, że Panie z Koła w Zygmuntowie biorą udział 
we wszystkich akcjach charytatywnych w regionie organizowanych 
na rzecz chorych dzieci. 

Barbara Tokarska-Wójciak
Foto: Archiwum KGW Zygmuntowo

Schronisko dla Osób Bezdomnych 
w Dreglinie, 16 września br. obchodziło 
XX-lecie działalności. Mieszkańców w tym 
dniu odwiedzili m.in.: Łukasz Kapczyń-
ski – burmistrz Miasta i Gminy Glinojeck, 
sekretarz Małgorzata Kosińska, skarb-
nik Katarzyna Łukaszewska, Wojciech 
Bruździński dyrektor Miejsko-Gminnego 
Ośrodka Kultury w Glinojecku, przewod-
niczący Rady Miejskiej Grzegorz Sikorski 
z wiceprzewodniczącym Stanisławem 
Zubelewiczem i radną Małgorzatą Iwań-
ską, wieloletni Przyjaciel schroniska Le-
szek Wróblewski – pełnomocnik Burmi-
strza ds. Rozwiązywania Problemów Al-
koholowych i Przeciwdziałaniu Narkoma-
nii w Glinojecku, dyrektorzy, kierownicy, 
pracownicy socjalni MGOPS Glinojeck, 
MOPS Ciechanów, GOPS Raciąż, MOPS 

Sierpc, GOPS Bielsk, ksiądz proboszcz 
Zbigniew Kluba z Krajkowa, pielęgniarki 
z Ośrodka Zdrowia, Urszula Wróblewska 
– kierownik Miejskiej Biblioteki Publicznej 
w Glinojecku, Zespół EVAN, Joanna Kisz-
kurno radna Rady Miasta Ciechanów. 

W tym dniu burmistrz Miasta i Gminy 
Glinojeck Łukasz Kapczyński dokonał 
uroczystego otwarcia sali rehabilitacyjnej. 
Przecięcie wstęgi symbolizowało możli-
wość korzystania przez podopiecznych 
placówki z tego miejsca.

Było dużo życzeń i gratulacji, które 
składali goście wzruszonym mieszkań-
com i kierownictwu placówki. A na koniec 
przy kawie i herbacie wszyscy skoszto-
wali tort, przygotowany specjalnie na tę 
okazję. 

BTW
Obchody Jubileuszu działalności Ośrodka Monar 

w Dreglinie. Foto: Archiwum Ośrodka

Działają już 20 latDziałają już 20 lat
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 TYM ŻYJE

Całość inwestycji to 1 970 000 zł, 
z czego kwota 1 000 000 zł – to dofi nansowanie, 

pozostała kwota 970 000 zł – to środki własne gminy Glinojeck.

Otwarcie targowiska „Mój Rynek” w GlinojeckuOtwarcie targowiska „Mój Rynek” w Glinojecku

Uroczystość, podczas której dokonano otwarcia wybudowanego targowiska „Mój Rynek 

w Glinojecku” odbyła się 15 września br. Wzięło w niej udziału wielu gości, ale i mieszkańców 

miasta i gminy. Wstęgę przecinali: Adam Struzik marszałek Województwa Mazowieckiego 

i Łukasz Kapczyński burmistrz Glinojecka. 

Umowa pomiędzy samorządem Województwa Mazowieckiego, a Gminą Glinojeck, o przyznanie pomo-
cy fi nansowej na budowę targowiska podpisana została 13 maja 2020 roku. 

 dwie wiaty handlowe
 stanowiska handlowe niezadaszone
 utwardzenie terenu
 ciągi komunikacyjne
 parkingi

 sanitariaty
 wiatę na odpady komunalne
 przyłącze wodociągowe, kanalizacji
   sanitarnej oraz odprowadzenie wód
   deszczowych

 na dachach wiat panele fotowoltai-
   czne
 oświetlenie terenu targowiska.

BTW

W ramach zrealizowanej inwestycji wykonano:

Targowisko „Mój Rynek” wymagało dostoso-

wania się do potrzeb XXI wieku. Będzie spełniało 

rolę handlową, kulturoznawczą i społeczną. Będzie 

można nabyć tu towary powszechnie znane, ale 

również te mniej dostępne, np. miody czy produk-

ty przetworzone. Miejsce handlu przełoży się także 

na jakość sprzedawanych produktów. Niełatwo jest 

przenieść targowisko, aby zadowolić wszystkich 

handlujących. Jedno jest jednak pewne. Zadowo-

leni są przede wszystkim mieszkańcy. Warunki do 

handlu są obecnie bardzo dobre – powiedział „Wie-

ściom Glinojecka” burmistrz Łukasz Kapczyński. 
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SAMORZĄD

W uroczystym otwarciu targowiska wzięli udział: marszałek Województwa Mazowieckiego Adam Struzik oraz pracownicy Urzędu 
Marszałkowskiego, radny Sejmiku WM Konrad Wojnarowski, ks. kan. Adam Staniszewski proboszcz Parafi i Glinojeck, burmistrz 
Miasta i Gminy Glinojeck Łukasz Kapczyński wraz z pracownikami urzędu, radni Rady Miejskiej w Glinojecku, projektant targowiska 
„Mój Rynek” – Piotr Gesek, inspektorzy nadzoru – Andrzej Dusiński, Juliusz Marek Pietrzak, Mariusz Nawrocki, przedstawiciele 
wykonawcy – Tomasz Kurkiewicz i Andrzej Borowik – kierownik budowy, delegacja sprzedawców, przedstawiciele mediów oraz 
mieszkańcy gminy.                                                                                  Barbara Tokarska-Wójciak

Fot. Tomasz Lewandowski

Zadanie „Mój Rynek” było współfi nansowane przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu 
Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich w ramach poddziałania „Wsparcie inwestycji w tworzenie, 
ulepszanie i rozwijanie podstawowych usług lokalnych dla ludności wiejskiej, w tym rekreacji, kultury i po-
wiązanej infrastruktury” objętych Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020, typ operacji: 
„Inwestycje w targowiska lub obiekty budowlane przeznaczone na cele promocji lokalnych produktów”
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Fundacja, działająca od 2017 roku, w br. 
zrealizowała dwa projekty. Pierwszy z nich, 
pt: „Przez Wartości do Niepodległości” obej-
muje działaniami społeczność miasta i gminy 
Glinojeck i włącza ją w świętowanie odzyska-
nia przez Polskę niepodległości. Uczestnicy 
warsztatów edukacji historycznej, teatral-
nych, chóralnych i plastycznych nabędą wie-
dzę o historycznych wydarzeniach, lokalnych 
bohaterach i ich rodzinach, zaangażowanych 
w odzyskanie niepodległości przez Polskę 
z uwzględnieniem kontekstów regionalnych, 
a także o budowaniu struktur państwowości 
(Policja, Poczta Polska, Szkolnictwo). W poz-

nawanym repertuarze pieśni, w słowach i in-
terpretacji wierszy, odnajdą takie wartości 
jak: patriotyzm, wolność, solidarność, odwa-
ga, Bóg, Honor i Ojczyzna. W budowanie pa-
mięci i kształcenie świadomości patriotycznej 
lokalnej społeczności, została wpisana rów-
nież wystawa „Drogi do Niepodległej”, kon-
kurs Poezji, śpiewnik „Ojczystej Ziemi słyszę 
śpiew” oraz zakładka do książki „Moja Nie-
podległa”. Koncerty są miejscem spotkania 
mieszkańców gminy wokół wartości patrio-
tycznych.

Projekt został dofi nansowany ze środ-
ków Programu Wieloletniego NIEPODLE-

GŁA na lata 2017-2022 w ramach Programu 
Dotacyjnego „Niepodległa”.

Drugą propozycją Fundacji jest „Rodzinna 
Akademia Kultury – bliżej Sztuki”. To zadanie 
z Programu Edukacja Kulturalna, realizowany 
w Gminie Strzegowo, oparty na regularnych 
spotkaniach warsztatowych: plastycznych, 
wokalnych, instrumentalnych, tanecznych i au-
diowizualnych, spotkaniach z twórcami sztuki, 
a także uczestnictwem w koncertach, wyjaz-
dach do instytucji kultury (galerie, muzea, fi l-
harmonia). Wybór dwuletniej opcji realizacji na 

ciąg dalszy na stronie 9

Rodzinny Rajd Rowerowy Rodzinny Rajd Rowerowy 

Trasa Rajdu wiodła drogami dwóch powiatów. Mieszkańcy gminy Glinojeck przejechali wspólnie 48 km. Odwie-
dzili m.in. rezerwat przyrody w Dziektarzewie i 800-letni dąb „Uparty Mazur” w Młocku. Po drodze, przy świetlicy 
wiejskiej w Śródborzu uczestnicy Rajdu zjedli upieczone przy ognisku kiełbaski. Duży wkład w bezpieczeństwo 
i pomoc rowerzystom mieli strażacy z OSP w Szyjkach. 

Red. 

Trasa Rajdu to piękne mazowieckie tereny wokół Glinojecka

d i ł j d 2017 k b t i ś i ł h i i GŁA l t 2017 2022 h

Fundacja „Tak dla Rodziny” Fundacja „Tak dla Rodziny” 
podsumowuje kolejny rok pracypodsumowuje kolejny rok pracy  
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Tegoroczną lekturą Narodowego Czytania była „Moralność Pani 
Dulskiej” pióra Gabrieli Zapolskiej. Autorka napisała ten wyjątkowy 
utwór jesienią 1906 r. Sztuka uważana jest za jedno z najważniejszych 
osiągnięć twórczych pisarki. To tragifarsa będąca historią o ludziach z 
tragiczną problematyką społeczno-moralną. Koncepcja życia Dulskich 
oparta jest na fałszu, obłudzie, kulcie pieniądza oraz dominacji silniej-
szych nad słabszymi. Utwór zakorzeniony jest w polskiej literaturze od 
115 lat i wciąż zachwyca swoją oryginalnością, a pojęcie „dulszczyzna” 
na trwałe weszło do języka potocznego. 

Dla pensjonariuszy Ośrodka oraz przybyłych gości poszczególne 
role bohaterów utworu zaprezentowali wyjątkowi lektorzy – władze gmi-
ny, pracownicy Schroniska dla osób bezdomnych Markot w Dreglinie, 
bibliotekarze, społecznicy oraz przedstawicielki młodego pokolenia – 
uczennice szkoły średniej:

Aniela Dulska – Joanna Wiktorowicz
Felicjan Dulski – Tomasz Kosielski
Zbyszko Dulski – Łukasz Kapczyński
Hesia – Kalina Wiktorowicz
Mela – Zofi a Wtulich
Juliasiewiczowa z Dulskich– Patrycja Kruszewska 
Hanka – Katarzyna Rubinkowska
Tadrachowa – Ewa Mieszkowska
Didaskalia – Urszula Wróblewska

Dziękujemy serdecznie partnerom i lektorom za udział w tegorocz-
nej ogólnopolskiej społecznej akcji Narodowego Czytania w Gminie 
Glinojeck.

Kierownik MGBP – Urszula Wróblewska 

Narodowe Czytanie 2021 Narodowe Czytanie 2021 
W Schronisku dla Osób Bezdomnych Markot w Dreglinie, 20 września br. odbyła się X jubileuszowa edycja 
Narodowego Czytania. Organizatorem wydarzenia była Miejsko-Gminna Biblioteka Publiczna w Glinojecku 
w partnerstwie z Urzędem Miasta i Gminy w Glinojecku oraz Stowarzyszeniem MONAR – MARKOT w Dreglinie. 

ciąg dalszy ze strony 8

lata 2021-2022, jest nieprzypadkowy, jest to 
czas niezbędny, aby wypracować nawyk udzia-
łu w zajęciach, które wpisałyby się na stałe 
w kalendarz kulturalny środowiska. – Jesteśmy 
przekonani, że działania powinny być powta-
rzalne i regularne przez dłuższy czas. Celem 
naszego zadania jest bowiem wielopokolenio-
wa edukacja kulturalna – dzieci, młodzieży, 
dorosłych, seniorów, rodzin, w tym osób z nie-
pełnosprawnością. Chcemy kształcić postawę 
aktywnego uczestnictwa w kulturze, podnieść 
poziom kompetencji artystycznych, twórczych 
i kulturowych. Jesteśmy przekonani, że po 
ukończeniu projektu powstanie zorganizowa-
na aktywność artystyczna w lokalnych środo-
wiskach – podkreślają twórcy Fundacji Aldona 
i Artur Wiśniewscy. 

„Dofi nansowano ze środków Ministra Kul-
tury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu po-
chodzących z Funduszu Promocji Kultury”.

Red.
Realizacja projektów: Przez Wartości do 

Niepodległości i Rodzinna Akademia Kultury 
– bliżej Sztuki. 

Foto: Fundacja „Tak dla Rodziny”
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Mistrzostwa województwa ma-
zowieckiego do lat 15 w podnosze-
niu ciężarów odbyły się 18 wrześ-
nia br. w Ciechanowie. Organiza-
torem mistrzostw był Klub CLKS 
Mazovia Ciechanów. Dwie uczen-
nice z Glinojecka Karina Gugała 
i Marcelina Świerkocka wróci-
ły do domu z nowymi rekordami 
życiowymi i dwoma złotymi me-
dalami. Serdeczne gratulacje dla 
zawodniczek i ich trenera Dawida 
Przybyszewskiego. Karina Gu-
gała kontynuuje tradycje sportowe 
swojego brata Marka.

Złote medalistki mistrzostw 
woj. mazowieckiego wraz z trenerem

Dzień edukacji w SP w OścisłowieDzień edukacji w SP w Ościsłowie
Uroczyste obchody święta nauczyciela odbyły się w dniu poprzedzającym oficjalne święto. Były życzenia, kwia-
ty i wyróżnienia. Przepiękną laurką na tę okoliczność była akademia przygotowana przez uczniów klasy ósmej 
pod czujnym okiem Katarzyny Wachnik.

Część oficjalną otworzyła dyrektor Szkoły 
Podstawowej w Ościsłowie – Anna Radzieje-
wicz, która wygłosiła okolicznościowe prze-
mówienie. Podziękowała pracownikom szkoły 
i złożyła słowa uznania za odpowiedzialną 
pracę na niwie kształtowania umysłów i serc 
młodego pokolenia.

Życzenia złożyli również zaproszeni goście: 
Łukasz Kapczyński – burmistrz Miasta i Gmi-
ny Glinojeck, Marek Marcinkowski – wicesta-
rosta Powiatu Ciechanowskiego, ks. Krzysztof 
Kosewski – proboszcz Parafii Sulerzyż oraz 
Bartłomiej Kołakowski – przewodniczący Rady 
Rodziców szkoły. Łukasz Kapczyński wręczył 
też nagrodę Burmistrza Pani Elżbiecie Niszczo-
cie. Dyrektor przekazała również życzenia od 
Bożeny Banasiak i Zenona Wojdy – radnych 
Rady Miejskiej w Glinojecku. 

Święto Edukacji Narodowej jest okazją 
do wręczenia nagród wyróżniającym się 
nauczycielom i pracownikom administracyjnym 
za ich codzienną pracę i stwarzanie warunków, 
które sprzyjają właściwej jakości kształcenia 
i wychowania młodzieży. Nagrody z rąk dy-
rektora Anny Radziejewicz odebrali: Dorota 
Narulska, Bożena Załuska, Iwona Bierzuńska, 
Izabela Dobrzyńska i Urszula Delurska.

Punktem kulminacyjnym akademii był bra-
wurowo wykonany program artystyczny, który 
obfitował w scenki pełne humoru, parodiujące 
wycieczkę last minute po „NIEBIE” wszystkich 
pracowników szkoły. Finałem było wręczenie 
kwiatów, kolorowych laurek oraz „certyfika-
tów”.

Red., Foto: SP w Ościsłowie

Część artystyczna i wręczenie nagród to 
główne punkty obchodów Dnia Edukacji 

w SP w Ościsłowie

Rozmawiali o cyberprzemocyRozmawiali o cyberprzemocy
Spotkanie profilaktyczne nt. cyberprzemocy 

odbyło się w Szkole Podstawowej im. Marii Ko-
nopnickiej w Glinojecku. Cenne uwagi i wska-
zówki przekazała młodzieży Pani Małgorzata 

Listkowska – policjantka z Komendy Powiato-
wej Policji w Ciechanowie. Wzięli w nim udział 
uczniowie klas siódmych i ósmych.

Barbara Tokarska-Wójciak

Spotkanie nt. cyberprzemocy w SP w Glinojecku

Mistrzostwa wojewódz
zowieckiego do lat 15 w po

jj

Medale dla zawodniczek Medale dla zawodniczek 
z Glinojeckaz Glinojecka

Takie, 
popularyzujące 
aktywność 
fizyczną obrazki 
pojawiły się w 
rejonie wejścia 
do hali sportowej 
w Glinojecku. 
Autorką 
rysunków 
jest Karolina 
Prusakiewicz. 

Kolorowe Kolorowe 
ściany ściany 
w haliw hali
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Masz zdolności 
aktorskie, chciałbyś 
wystąpić na planie 

zdjęciowym fi lmu lub 
programu telewizyjnego? 

Zapraszamy 

na casting 

przeprowadzony przez 
fi rmę Constantin 
Entertainment. 

Zapisy prowadzone są 
w M-GOK. 

Nabór nie ma ram 
wiekowych. 

„Nie czas umierać” 
W roli Jamesa Bonda po raz piąty (i jak zapowiadają twórcy –
ostatni), wystąpi Daniel Craig.

„Wesele” 
„Najdojrzalszy, najlepszy, przemyślany fi lm Wojtka Smarzowskie-
go”, powiedziała po seansie znawczyni fi lmu, Karolina Korwin-Pio-
trowska.

„Mistrz” 
Na faktach: historia legendarnego pięściarza Tadeusza „Teddy’e-
go” Pietrzykowskiego, który dzięki walkom na ringu ocalił swoje 
życie w niemieckim nazistowskim obozie koncentracyjnym i zagła-
dy Auschwitz-Birkenau. 

„Psi Patrol: Film” 
Animacja, którą zobaczyło już ponad 820 000 widzów! Największy 
hit kinowy ostatnich miesięcy. 

„Wyszyński – zemsta czy przebaczenie” 
Opowieść o człowieku, który w obliczu wojny musi dokonywać 
trudnych wyborów i odpowiedzieć sobie na pytanie „Jak miłować 
nieprzyjaciół, kiedy przyszło nam do nich strzelać?”. 

 
Szczegóły dotyczące seansów na www.idedokina.pl
Bilety h  ps://bit.ly/idedokina-Glinojeck-21102021

W trosce o widzów podczas seansów wprowadzono szereg zasad 
i udogodnień, mających na celu zapewnienie bezpieczeństwa. Na 
sali kinowej dostępne będzie 75% miejsc.

Magda Anioł z zespołem wystąpi podczas tegorocznej Cecyliady 
w M-GOK. Wydarzenie muzyczne odbędzie się 21 listopada 2021 roku 

Tak Zespół prezentował się podczas Koncertu na zakończenie lata 
w Glinojecku

Zespół Sentima Zespół Sentima 
wystąpi w Szczeciniewystąpi w Szczecinie

Znany mieszkańcom gminy Glinojeck, a nawet szerszej publiczno-
ści Zespół Sentima, z Klubu Seniora w Glinojecku zakwalifi kował się na 
Międzynarodowe Muzyczne Zmagania Seniorów w Szczecinie. Będą 
reprezentować swoją małą ojczyznę on-line. Gratulacje! 

Tak śpiewają nasi seniorzy z grupy Sentima. 
Materiał został przygotowany na konkurs Międzynarodowe Zmaga-

nia Muzyczne Seniorów w Szczecinie. 
h  ps://youtu.be/PFVX4JmvPJw

Hity kinoweHity kinowe  w glinojeckim kiniew glinojeckim kinie

W Miejsko-Gminnym Ośrodku Kultury 
w Glinojecku, w dniach od 3 do 5 września 
br., odbyły się wykłady w ramach programu 
„Pakiety Edukacyjne dla Mazowieckich Senio-
rów” realizowane przez Stowarzyszenie Ra-
domskie Centrum Rozwoju Przedsiębiorczo-
ści. Wykłady prowadziła prof. dr hab. Iwona 
Wiśniewska-Salamon ze Szczecina. 

Zbliża się Zbliża się Cecyliada 2021Cecyliada 2021

Pakiety dla seniorówPakiety dla seniorów



12 wrzesień – październik Wieści Glinojecka

Gminny Dzień Seniora w GlinojeckuGminny Dzień Seniora w Glinojecku

Impreza taneczna odbyła się 15 października br. w sali widowiskowej 
M-GOK w Glinojecku. Czas umilał DJ Cinek. A seniorzy bawili się prawie do 

północy. Udział w zabawie był bezpłatny. 
Red.

Muzyczne zakończenie lata w GlinojeckuMuzyczne zakończenie lata w Glinojecku
Ostatni weekend lata upłynął w Glino-

jecku muzycznie. W sobotę 18 września 
br. odbył się koncert artystów związanych 
z Miejsko-Gminnym Ośrodkiem Kultury 
w Glinojecku. Wystąpili m.in. Seniorzy, 
Duet EWAN, Orkiestra Dęta z Glinojecka. 
Następnie, na scenie wystąpiły gwiazdy 
wieczoru – Zespołu „Calibra” i Zespół „Ba-

ciary”. Pomimo niesprzyjającej pogody 
koncerty przyciągnęły dużą liczbę fanów, 
a deszcz nie ostudził gorącej atmosfery. 
Wszystkich zebranych powitał Łukasz 
Kapczyński burmistrz Miasta i Gminy Gli-
nojeck. Przez cały weekend mieszkańcy 
gminy mogli skosztować przysmaków 
z przybyłych do miasta foodtruck`ów. 

Organizatorem wydarzenia był Miejsko-
-Gminny Ośrodek Kultury w Glinojecku 
przy współpracy sponsorów. Współor-
ganizatorem przedsięwzięcia pn. Festyn 
„Zakończenie Lata” w Glinojecku był Sa-
morząd Województwa Mazowieckiego”.

Red.
Fot. Tomasz Lewandowski


